
Bestyrelsesmøde onsdag den 9. November 2021 i Grundejerforeningen Skærbo 
 

Tilstede: Michael Johansen, Helle Eskesen, Helle Christiansen, Kim Kraglund (Vært, Referent), Lars 

Quistgaard 

Dagsorden: 

1. Kommentarer til sidste referat 

2. Status på Birkelunden m.m. 

3. Økonomi 

4. Evt. 

 

1. Kommentarer fra sidste bestyrelsesmøde 

Godt arbejde af Mikkel der har fulgt godt op på planerne omkring byudviklingsprojektet. Dejligt at 

planerne for nu er droppet. 

Lars vil tage kontakt til asfaltfirma ang. vurdering om evt. ny revneforsegling. 

Lars rykker gartner Erik Kold for reparation af flise ved juletræs-pladsen. 

Prisen for fældning, rodfræsning og genetablering af træer til erstatning af 5 birketræer i Birkelund 

vil være ca. kr. 35.000. Firmaet Topkapper og vores sædvanlige gartner Erik Kold har givet tilbud. Der 

er sat penge af på budgettet i år til projektet. Lars har kontaktet Erik Kold, der vender tilbage med et 

oplæg til beplantning med nye træer, hvorpå arbejdet kan igangsættes. Vi går efter japanske 

kirsebærtræer, Erik Kold må vurdere om vi kan få træerne i rimelig størrelse. 

Skæring Egager aftaler med Erik Kold vedr. beskæring af det fælles læbælte (ved Birkelunden), samt 

etablering af sti hos dem, der forbindes med vores stisystem. 

Helle C. vil spørge nr. 560 om det er muligt at klippe lidt af deres hæk væk langs legepladsen, således 

at der bliver bedre udsyn i overgangen fra sti til vej. 

 

2. Status på vedligeholdelsesplan 

Beskæring af træerne langs stamvejen er næste skridt, planlagt til udførelse til næste år (2022). Plan 

for dette inkl. økonomi skal fremlægges på næste Generalforsamling og økonomien indgå i Budget.  

De næste år forventer vi hver andet år at vedligeholde Birkelunden og hver andet år et af de 4 

læbælter – jf. tidligere viste kort. Altid efter behov. Vi vender emnet på Generalforsamlingen. Vi 

forventer årlige omkostninger til dette på kr. 35.000. 

Lars undersøger med Erik Kold om fornyelse af 3 års gartneraftale. Lars undersøger også 

vinteraftalen med snerydning. 

 

3. Michael (kasserer) orienterede om økonomien. 



Alt ser fint ud. Omkostningerne følger budgettet. 

 

4 Evt. 

Næste møde: 9. Februar 2022 kl. 19:30 hos Michael. 

Fællesråd: Vi støtter gerne op om deltagelse i fællesrådet. Der afsættes kr. 250 i budgettet.  

Generalforsamling: Onsdag d. 23. Marts 2022 kl. 19:30. Helle C tager kontakt for at høre om vi kan få 

lokale i Skæring Kirke. 

Trailerparkering: Vi overvejer at få sat parkering forbudt op på vejen ned forbi Daginstitutionen efter 

aftale med kommunen, hvis muligt. 


